
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 05/01/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
  Τoν κ. Υπουργό Εσωτερικών   
 
 
ΘΕΜΑ: «Σχεδιασμός ανέγερσης νέου Νοσοκομείου και Νηπιαγωγείου εντός των 

ορίων του Δήμου Πρέβεζας» 
 
 
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση που είχαμε από κατοίκους της Πρέβεζας και με βάση τοπικά 

δημοσιεύματα, της 15ης Δεκεμβρίου 2020, ο Δήμος Πρέβεζας εξέδωσε ανακοινωθέν, 

σχετικά με συνάντηση εργασίας που έλαβε χώρα μεταξύ εκπροσώπων του και στελεχών 

της «Κτ Υπ Α.Ε.» («Κτιριακές Υποδομές Α.Ε»), με θέμα την προοπτική ανέγερσης νέου 

Νοσοκομείου, ενός νέου Νηπιαγωγείου και Ειδικών Σχολείων εντός των ορίων της 

πόλης.  

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
1. Ποια είναι τα επόμενα αναμενόμενα στάδια, που έπονται της ανωτέρω συνάντησης, 
προκειμένου, οι «Κτιριακές Υποδομές Α.Ε.» να υιοθετήσουν και να υλοποιήσουν τον 
ανωτέρω σχεδιασμό του Δήμου, ο οποίος σχετίζεται με τις ανεγέρσεις των ως άνω 
δημόσιων κτηρίων; 

2. Ποια ποσά διατέθηκαν και σε ποια έργα από την εταιρία «Κτιριακές Υποδομές Α.Ε.», 
της οποίας το έργο της εποπτεύεται από το Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών, σε 
επίπεδο Περιφερειακής Ενότητας Πρέβεζας, την τελευταία 5ετία; 

 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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